

Email and more Quick Start

Every [Jacobs University Member](#) has access to a messaging system, which includes email, calendars, contact management, tasks, notes, and a web interface. The only details to remember while following the setup guide of your email client is:

- The server address is **exchange.jacobs-university.de** (for the [web interface](#), too!)
- **Your email address has a dot in it and @jacobs-university.de at the end, but your username has neither!**

The system supports ActiveSync, Autodiscover, and other standard protocols on standard ports, also in the secured variant. Sending of emails requires authentication.

A more detailed discussion is available at [Jacobs Email](#).

There are [many mailing lists](#) at Jacobs University. To get your own email list, see [Utilizing Mailing Lists](#).

Jedes [Jacobs University Mitglied](#) hat Zugang zu einem Nachrichtensystem, welches Email, Kalender, Kontaktverwaltung, Aufgabenverwaltung, Notizen und ein Webinterface beinhaltet. Die einzig wichtigen Details zur Konfiguration beim Einrichten von Ihrem Email Programm sind:

- Die Serveradresse ist **exchange.jacobs-university.de** (auch für [den Webzugang!](#))
- **Ihre Emailadresse hat einen Punkt und @jacobs-university.de am Ende, aber Ihr Nutzernamen hat BEIDES NICHT!**

Das System unterstützt ActiveSync, Autodiscover und andere übliche Protokolle auf Standardports, auch in abgesicherter Form. Versenden von Emails erfordert Authentikation.

Mehr Details sind unter [Jacobs Email](#) zu finden.

Es gibt [viele Mailing Listen](#) an der Jacobs University. Wenn Sie eine weitere benötigen, folgen Sie bitte [Utilizing Mailing Lists](#).